

Møtereferat: 01.03.21

1. Formaliteter

Møteleder: Ingrid Landsverk

Referent: Henrik Fossmo

Tid og sted: 16:30, ZOOM

2. Til stede

Ingrid Landsverk, Henrik Fossmo, Synne Solli Nygjelten, Anniken Skovli, Jon-Emil Steine, Liv Marie Hansen, Jens Ruud Bunkholdt, Andrea Moksnes, Daniel Remvik, Marita Uglem Remøy, Kristine Sandland Kristensen

3. Godkjenning av møteinnkalling og møtereferat

Godkjent

26/21 Leder

Kontortider v/ Ingrid

- Vi er i gang med digital kontor, skal se på om det trengs å gjøre endringer i kontortidene.

Aktivitetsrom på campus v/Ingrid

- I forbindelse med EiT, ønsker å øke aktiveringen på campus. Linjeforeningene skal ha ansvar for det rommet som blir tildelt for å øke aktiviteten på campus. Ønsker å vite om dette er noe linjeforeninga vil være med på. Vi virker interessert til konseptet, men ønsker mer informasjon.

Økonomi v/Ingrid

- Vært på foredrag med hvordan vi kan styre økonomien vår, og unngå svindel for linjeforeninga. Leder foreslår at vi har en form for to-trinns forsikring, ved at man skal legge til flere på mail, dette gjelder i stor grad sending av f.eks. kontonummer. Merker varer som vi skal selge, slik at folk ikke kan drive med salg for egen gevinst.
- Skal starte å se på retningslinjer som skal forhindre dette med økonomisk svindel, og det er viktig at vi oppretter en god kultur på dette.

Oppdatering av tiden fremover v/ Ingrid

- Overgang til bedriftsdisk er satt litt på vent. Ellers ikke det helt store som skjer.

27/21 Nestleder

Oppdatering av tiden fremover v/ Henrik

Inn/ut v/ Henrik

- Planlegge for en tur ute, siden det er det eneste som er lov med dagens restriksjoner. Kan kjøre ulike konkurranser, eventuelt med premier, kjøre felles grilling etter det.

Styrebånd v/ Henrik

- Båndene er kjøpt inn, og skal sys i nærmeste fremtid.

28/21 Økonomiansvarlig

Sit-søknad v/ Jon-Emil

- Sit-søknaden er sendt. Vi sendte en søknad med ulike ønsker - PR, spill, sosiale aktiviteter, Ugleposten. Vi søkte til sammen 52 000, forventer svar om en én måneds tid.

Kvitteringskildring v/ Jon-Emil

- Kommer med et forslag med å lage et nytt dokument for kvitteringskildringer, slik at det blir mer oversiktlig for alle parter.

Mail v/ Jon-Emil

- Ønsker å bli satt som kopi på mailer som angår dette med økonomi, og få tilsendt viktige mail som skal skrives ut slik at disse blir arkivert på riktig måte.

Oppdatering av tiden fremover v/ Jon-Emil

- Finpusse kvitteringskildringene, optimalisere arbeidsoppgavene og sette sitt preg på vervet.

29/21 Arrangementsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/ Liv Marie

- Skal ha møte med komitéen 02.03.

Påske v/Liv

- Påskeeggjakt skal være et par uker frem i tid, ser på løsninger for å få til dette på en forsvarlig måte. En eventuell dato som er satt er 18.mars. Håper at dette lar seg gjennomføre, og har nok penger til å få dette til å gå fint.

Promotering via blackboard v/Liv

- Fremmer et forslag om å nå ut til emneansvarlige for å nå ut til førsteårsfagene slik at flere får med seg tilbudene som linjeforeninga kommer med.

30/21 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Synne

- Har hatt møte med komité, og er i full gang med å lage Uglepost. Har fått datoen 13.april for utgivelse. Driver å sende søknader for støtte, og planlegginga ligger i rute.

31/21 Grafisk

Tegnebrett v/Marita

- Fått tak i tegnebrett, og tror dette vil heve kvaliteten på arbeidet og vil være en motivasjon for å søke til vervet ved senere år. En riktig investering.

Flytskjema v/Marita

- Syns dette har gått fint. Minner på at grafisk ansvarlig må minnes på at det er lagt inn punkter der. Har god kommunikasjon med informasjonsansvarlig, og det har blitt mye mer oversiktlig.

Erudio banner (ball) v/Marita

- Ikke en hastesak, men tenker å lage dette til ball (etter korona). Skal lage denne ganske enkel, slik at den kan brukes i flere år, og være tidløs.

Oppdatering av tiden fremover v/Marita

- Skal jobbe med logoene, og skal jobbe med å lære seg tegnebrettet.

32/21 Faddersjefer

Oppdatering av tiden fremover v/ Daniel og Anniken

- Har hatt to møter med komitéen. Det er en utfordring å ha det over zoom. Prøver å huske at alle er en komité, selv om man jobber med ulike oppgaver. Jobber med å få til noe sosialt med komitéen. Er i gang med de ulike gruppene, og de arbeidsoppgavene som er delegert. Det blir satt mål som skal nås innen hvert møte, og dette gjør at komitéene har noe å jobbe mot.
- Sliter litt med for få gruppeledere, men skal jobbe med å få til flere.
- Jobber med å få flere fra fremmedspråk, har satt noen på den oppgaven.
- Skal opprette kontakt med Spanskrøret, for å kunne gjennomføre lektorlekene.

33/21 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Jens

- Har hatt møte, og i gang med å planlegge to quizer. Har kjørt en poll på IG på hvilken dag som passer best med quiz, og endte opp med et svar på 50/50. Skal ha sosialt med komitéen mot helga.
- Prøver å flytte skrivestue mer i retning mot eksamensperioden.

34/21 Informasjonsansvarlig

Slack v/Andrea

- Overgangen har fungert bra, og det gir en bedre struktur i kommunikasjonen innad i styret. Gir det en økt profesjonalitet. Viktig at alle sjekker at de får varslinger i Slack. Slack forblir den nye kommunikasjonsplattformen i styret.

IG v/Andrea

- Fått tilbakemeldinger gjennom at medlemmene kan komme med innspill. Går gjennom disse, og styret skal se videre på de sakene som blir tatt opp. Fortsette med en slik ordning, for dette hjelper styret i å planlegge aktiviteter.

Styrebilder v/Andrea

- Prøver å få tatt disse så fort som mulig, slik at det blir like bilder.

Søknad om penger til tlf v/ Andrea

- Søkt om penger til egen telefon slik at man kan skille verv og privatliv.

Satse v/ Andrea

- Jobbe med at vi bruker de arenaene vi har slik at vi kan få til enda flere arrangementer.

Oppdatering av tiden fremover v/Andrea

- Skal jobbe videre med det som er diskutert over.

35/21 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine

- Har hatt digital kaffe, føler dette blir litt for mye siden vi også har kontortider nå som har samme funksjon.
- Hatt en del kontakt med lektur, og skal ha en tur på søndag. Har purret på kommunikasjonen ut til medlemmene, og opprette arrangement på facebookside. De planlegger en "jubileumstur" i Estenstadmarka 17.mars slik at de som er på Dragvoll kan være med på en type "lunjstur".
- Akedag utgår på grunn av snøforholdene i Trondheim.
- Vi må vurdere risikograden opp i mot behovet for arrangement.
- Har presisert for de ulike aktivitetsgruppene at vi følger de nasjonale retningslinjene når det kommer til begrensninger til organisert aktivitet.

36/21 Eventuelt

Spanskrøret v/Liv Marie

- Har fått to henvendelser fra Spanky, angående at de ønsker å gjennomføre et arrangement på Rush. Sliter litt med kommunikasjon med Spanskrøret, men håper dette forbedrer seg.

Discord v/alle

- Leder etterlyser oppdatering knyttet til Discord. Ansvarlige for dette har ikke skjønnet hvordan det fungerer. Setter sett et mål om at vi fortsetter arbeidet her slik at vi får dette opp å gå.

Styregenser v/alle

- Må finne ut av hvilken type genser vi skal gå for, og hvordan vi skal designe de.

Møteplan v/alle

- 15.03 og 08.04, litt lang periode mellom møtene, men dette kommer som et resultat av påskeferien.

Møtekritikk v/alle

- Helt greit møte, og lite å komme med fra styret på gjennomføringen av dette møtet.

Møtet hevet: 18:33.